
Bestyrelsesmøde 8.12.2021 kl.18.00 

i fælleshuset 

Fremmødte:   Joan, Mie, Tina, Arne og Hanne 

Referent Joan 

 

 

Dagsorden:  

1. Facebook hvordan skal det være v/Arne 

 

Mie og Thomas er administrator af facebooksiden 

 

2. Beredskabsplan, hvad er vores v/Arne 

 

Vi skal ajourføre vores beredskabsplan. Vi skal gøre driftservice opmærksom 

på dette.  

 

3. Oplæring af hjemmesiden v/Arne 

Arne er nu den eneste der varetager opgaven at vedligeholde 

hjemmesiden. Foreslår at der er to. Joan skal oplæres af Arne. 

 

4. Evaluering af urafstemningen. 

 

Der var forholdsvis mange beboere, der havde misforstået hvordan 

afstemningen skulle forløbe og havde afleveret stemmesedlerne hhv. i 

Svenskehusets postkasse og i Gamsts postkasse. Forslag om at vi ændrer 

denne del så stemmesedlerne udleveres ved fremmøde på stemmestedet. 

 

5. Vagtplan v/Mie. 

 

Vagtplan 1. onsdag i måneden 20.00-20.30 

 

5/1-22   Arne/Joan 

2/2-22   Mie/Tina 

2/3-22   Thomas/Hanne 

6/4-22   Arne/Joan 

4/5-22   Mie/Tina 

1/6-22   Thomas/Hanne 

6/7-22   Arne/Joan 

August Ferielukket 

 

 

 



6. Servicekontrakt v/Mie 

 

Gennemgik servicekontrakten og en del spørgsmål blev stillet. Disse 

spørgsmål blev sendt videre til Martin Jung. 

 

7. Julefrokost/nytårskur v/Mie 

 

Mie foreslog at i stedet for en julefrokost for bestyrelsen ville hun bestille en 

kurv til alle bestyrelsesmedlemmer. Eventuelt kunne der senere blive afholdt 

noget nytårshalløj alt afhængigt af hvordan corona udvikler sig. 

 

8. Referat af repræsentantskabsmøde 24.11.21 v/Hanne 

 

Arne var desværre sygemeldt så Hanne der er suppleant deltog og 

gav mundtligt resume af mødet. 

 

 

9. Konflikthåndtering (kattehold) v/Hanne 

 

Hanne tilbød at iværksætte en konflikthåndtering mellem to beboere 

hvor problemstillingen tilsyneladende er gået i hårdknude. Bestyrelsen har via 

Martin Jung sendt sagen til Team Jura. 

 

 

10. Eventuelt. 

 

Mie aflyser juleloppemarked for beboerne pga. corona. 

Julehyggen for beboerne gennemføres med fremvisning af coronapas. 

Arne/Tina laver ansøgning om benyttelse af fællesareal til 

parkering/opladning af el scooter. 

Noterering af bestyrelsens forskellige opgaver på kalender f.eks.  

gennemgang af servicekontrakt etc. Et årshjul så vi ikke står i sidste øjeblik 

og skal have styr på tingene. 

Rengøring af svenskehuset ønskes. 

 

 

Ref. 

Joan 

 


